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SESJI RADY POWIATU W POLICACH 
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Stan radnych w Radzie Powiatu w Policach           – 19 

Obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu   – 15 

Oprócz radnych w sesji wzięli udział zaproszeni goście, którzy podpisami na liście obecności, 

stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu, potwierdzili swoje uczestnictwo w obradach. 
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PRZEBIEG OBRAD 

 

Pkt 1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – O godz. 10.00 otworzył 

XLIII sesję Rady Powiatu w Policach. Powitał zebranych radnych i zaproszonych gości. 

Oświadczam, że dzisiejsze posiedzenie zostało zwołane na wniosek Zarządu Powiatu 

w Policach, złożony zgodnie z art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym. Brzmi on 

„Na wniosek zarządu lub co najmniej 1/4 ustawowego składu rady powiatu przewodniczący 

obowiązany jest zwołać sesję na dzień przypadający w ciągu 7 dni od dnia złożenia wniosku.” 

Takiej czynności dokonałem.  

  

Pkt 2. Stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że na sali obecnych jest 15 radnych, a zatem wymagane quorum nie 

budzi wątpliwości. 

 

Pkt 3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Przed Państwem 

porządek obrad wzbogacony o propozycję dodania 2 punktów. Informuję, iż art. 15 ust. 8 

powołanej ustawy mówi: „Do zmiany porządku obrad sesji zwołanej w trybie określonym 

w ust. 7 stosuje się przepis ust. 2”, który mówi, że rada może wprowadzić zmiany w porządku 

obrad, „z tym że dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy.” Zadaję więc pytanie 

Zarządowi Powiatu, Panu Staroście, czy Zarząd Powiatu wyraża zgodę aby do 

proponowanego przez Państwa porządku obrad dodać pkt 5a czyli podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w Policach w sprawie ponownego rozparzenia skargi dotyczącej działalności 

Starosty Polickiego i pkt 5b czyli odpowiedź Rady Powiatu w Policach na pismo Organizacji 

Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” przy Starostwie Powiatowym w Policach z dnia 

3 lipca 2018 r.? 

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek – Oczywiście, dziękując i przepraszając za ten tryb, jak 

najbardziej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Informuję, iż przed 

Państwem proponowany Porządek obrad. Czy są jakieś uwagi ewentualne do tego porządku 

obrad? Przegłosujmy dla porządku formalnego. Chodzi o późniejsza prawomocność podjęcia 

uchwał wszelkich sesji, która miałaby wady prawne. Zarządził głosowanie nad wnioskiem 

o zmianę porządku obrad poprzez dodanie pkt 5a i 5b.  

 

Wyniki głosowania są następujące: 

 

za - 15 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie przez Radę Powiatu w Policach. 
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Porządek obrad XLII sesji Rady Powiatu w Policach w dniu 20 lipca 2018 r. 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Polickiego na 2018 rok (Nr druku: 1/XLIII/18). 

5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Polickiego na lata 2018 – 2024 (Nr druku: 2/XLIII/18). 

5a. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie ponownego rozparzenia 

skargi dotyczącej działalności Starosty Polickiego (Nr druku: 3/XLIII/18). 

5b. Odpowiedź Rady Powiatu w Policach na pismo Organizacji Międzyzakładowej 

NSZZ „Solidarność” przy Starostwie Powiatowym w Policach z dnia 3 lipca 2018 r. 

6. Interpelacje i pytania radnych. 

7. Wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję Państwu 

Radnym za taką obowiązkowość, bo mamy okres urlopowy. Dziękuję za to, że jesteśmy tutaj. 

 

Pkt 4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Polickiego na 2018 rok (Nr druku: 1/XLIII/18). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Proszę o wprowadzenie 

do projektu uchwały.   

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek – Ja jeszcze raz, rozwinę, przepraszam Państwa 

Radnych za ten tryb, rzeczywiście jest to sytuacja szczególna, ale to dobre wiadomości, które 

za chwilę postaramy się Państwu przedstawić. Jako, że istotą dzisiejszego posiedzenia, oprócz 

tych wprowadzonych dwóch punktów są zmiany w budżecie, to w części merytorycznej, 

finansowej wprowadzenia dokona Pani Skarbnik, a cieszymy się bardzo, że niepogoda 

spowodowała powrót Pani Beaty Chmielewskiej, ponieważ te dobre wiadomości i tą część 

uchwały, w merytoryczny sposób to Ona dokona wprowadzenia, a później jak będą pytania to 

oczywiście będziemy do dyspozycji. Panie Przewodniczący gdyby można było, to bardzo 

proszę Pani Skarbnik.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Proszę uprzejmie.  

 

Skarbnik Powiatu Polickiego Izabela Wawrzycka – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo w przedstawionym projekcie są dwie zmiany do budżetu. Chodzi o wprowadzenie po 

stronie i dochodów i wydatków uzyskanego wsparcia z projektu „Równy dostęp do 

kompetencji kluczowych na wszystkich poziomach kształcenia ogólnego” i to jest pierwsza 

zmiana, natomiast druga zmiana jest to przesunięcie kwoty 495 tys. zł z przeznaczeniem na 

remonty dróg. Jest to kwota, która pochodzi z niewykorzystanych środków na remont I piętra 

budynku Starostwa. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Proszę bardzo. Czy 

jeszcze ktoś z Państwa ma coś do dodania?  

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska – Szanowni Państwo, krótko 

powiem o tym projekcie, na szczęście udało nam się pozytywnie złożyć aplikację i udało się 
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te środki otrzymać. To jest Regionalny Program Operacyjny w działaniu Wsparcie szkół 

i placówek prowadzących kształcenie ogólne oraz uczniów uczestniczących w kształceniu 

podstawowym, gimnazjalnym i ponadgimnazjalnym. Projekt ma tytuł Równy dostęp do 

kompetencji kluczowych na wszystkich poziomach kształcenia ogólnego, ze szczególnym 

uwzględnieniem uczniów z niepełnosprawnościami i wykluczonych społecznie. Powiat 

Policki prowadzi 4 placówki, których ten projekt dotyczy. To jest Zespół Szkół, 

Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy Nr 1 w Policach, Specjalny Ośrodek  

Szkolno-Wychowawczy w Tanowie i Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy i ogólnie 

mówiąc projekt zakłada przez niemal 4 lata 4 działania, tj. przede wszystkim kształcenie 

kompetencji kluczowych u uczniów i na to składa się bardzo wiele działań skierowanych 

bezpośrednio do uczniów, czyli zajęcia, warsztaty, wycieczki, projekty edukacyjne i tutaj 

dostaliśmy na to działanie prawie 1 mln 400 tys. zł. Oprócz tego praca z uczniem 

indywidualnie. Tutaj najbardziej zależało nam na tym, żeby wspierać uczniów zdolnych 

i uczniów słabych i na to otrzymaliśmy łącznie 802 tys. zł, czyli prawie 2 mln 200 tys. zł 

środków skierowanych bezpośrednio na rozwój ucznia. Oprócz tego otrzymaliśmy 

dofinansowanie w wysokości 2 mln 600 tys. zł na wyposażenie łącznie 73 pracowni 

dydaktycznych w tych 4 placówkach. To są 73 pracownie nowoczesne, wyposażone 

w nowoczesny sprzęt i właściwie w każdym działaniu, które w placówce edukacyjnej się 

odbywa. Od matematyki, przez chemię, klub europejski, wychowanie fizyczne i wszystko, co 

można tylko z tym powiązać. Ostanie działanie, to jest doskonalenie zawodowe nauczycieli. 

To jest kształcenie nauczycieli, ale też bezpośrednio działania skierowane na rozwój 

nauczycieli i kształcenie ich kompetencji w tych kierunkach, które zostały w placówkach 

uznane za takie, które trzeba rozwijać. Na to łącznie mamy około 1 mln zł. Także całość to 

jest 6 mln 924 tys. zł, z czego około 420 tys. zł to jest tak zwany wkład własny, ale on jest 

niefinansowy, dlatego że wkładem własnym w tym projekcie jest wykorzystanie sal 

w placówkach. W zawiązku z tym łącznie projekt to jest 6,5 mln zł, które zostaną 

przeznaczone na rozwój placówek oświatowych Powiatu Polickiego. Dziękuję bardzo. To 

tyle. Jakby były pytania, to proszę.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Bardzo proszę o pytania. 

Jeśli nie ma pytań, to proszę o stanowiska komisji. Zaczniemy od Przewodniczącej Komisji 

Edukacji i Kultury, bardzo proszę Pani Przewodnicząca Anna Ryl.  

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury Anna Ryl – Wczoraj Komisja miała okazję 

wysłuchać Pani Skarbnik i Pani Naczelnik Wydziału Edukacji i Kultury. Gratulujemy takiego 

dużego grantu, przed Państwem bardzo duża i ciężka praca, kilkuletnia, więc trzymamy 

kciuki, żeby wszystko potoczyło się zgodnie z założeniami projektu i aby rzeczywiście ten 

projekt służył uczniom naszych placówek. Oczywiście Komisja jest jak najbardziej za 

przyjęciem tej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję bardzo. Pani 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Pani Patrycja Nowak- Zaręba.  

 

Zasępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Patrycja 

Nowak- Zaręba – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Przewodniczący innych 

Komisji w tej sprawie chcieliby zabrać głos? Państwo Radni? Pani Przewodnicząca Izabela 

Wesołowska-Kośmider.  
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Radna Powiatu Polickiego Izabela Wesołowska-Kośmider – Przy tej okazji chciałam 

serdecznie pogratulować i dodać informację, o której Pani Starosta wspominała, iż grand nie 

rodzi obowiązku zabezpieczenia środków własnych Powiatu Polickiego i to jest bardzo ważne 

w tej sytuacji, to są w 100% pieniądze pozyskane z zewnątrz, bez obciążania budżetu Powiatu 

Polickiego, także serdecznie gratuluję. Fantastyczna informacja. Wszystkiego dobrego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję bardzo. Czy 

ktoś z Państwa Radnych jeszcze chciałby w tej sprawie zabrać głos? Jeśli nie to przechodzimy 

do głosowania. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 1/XLIII/18), projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania są następujące: 
 

za - 15 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 
 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przez Radę Powiatu w Policach.  

         

                          Uchwała Nr XLIII/346/2018 

                                                                                                       Załącznik nr 9 do protokołu 

 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach zmieniającej uchwałę w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Polickiego na lata 2018 – 2024 

(Nr druku: 2/XLIII/18). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Bardzo proszę Pani 

Skarbnik.  

 

Skarbnik Powiatu Polickiego Izabela Wawrzycka – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo tradycyjnie przy zmianach budżetu musimy dostosować w załączniku nr 1 wpf 

wielkości dochodów i wydatków do przed chwilą podjętej uchwały. Natomiast jeśli chodzi 

o załącznik nr 3 do wpf, czyli załącznik nr 2 do dzisiejszej uchwały zgłaszam w imieniu 

Zarządu autopoprawkę. Tam nastąpiło przekłamanie odnośnie jednostki. Natomiast w tym 

załączniku został ten projekt wpisany jako przedsięwzięcie wieloletnie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję. Bardzo proszę 

Pani Przewodnicząca Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu.  

 

Zasępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Patrycja 

Nowak- Zaręba – Komisja pozytywnie również i ten projekt zaopiniowała.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję. 

Przewodniczący innych komisji? Panie, Panowie Radni? Zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały (Nr druku: 2/XLIII/18) stanowiącej załącznik nr 11 do protokołu po 

autopoprawkach Zarządu Powiatu w Policach stanowiących załącznik nr 10 do protokołu. 
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Wyniki głosowania są następujące: 
 

za - 15 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 
 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przez Radę Powiatu w Policach.  

         

                          Uchwała Nr XLIII/347/2018 

                                                                                                       Załącznik nr 12 do protokołu 

 

 

Pkt 5a. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie ponownego rozparzenia 

skargi dotyczącej działalności Starosty Polickiego (Nr druku: 3/XLIII/18). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Proszę Państwa, po raz 

kolejny w tej samej sprawie do Wojewody Zachodniopomorskiego wpłynęła skarga. 

Wojewoda przesłał ta skargę do rozpatrzenia Radzie Powiatu według właściwości z Kpa, a ja 

Państwu proponuję, w związku z tym, że myśmy już na sesji XLI 25 maja 2018 r. 

rozpatrywali tę skargę, ona wpłynęła wtedy 3 kwietnia, żeby podtrzymać poprzednie 

rozstrzygnięcie. Bardzo proszę, kto z Państwa Radnych w tej sprawie chciałby zabrać głos? 

Zadać pytanie? Bardzo proszę Pani Radna Anna Rybakiewicz. 

 

Radna Powiatu Polickiego Anna Rybakiewicz – Ja dopiero czytam tą skargę, a to nie jest 

tak, że to jest skarga na Starostę i na Radę Powiatu? Zobaczcie Państwo pierwsze zdanie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Bardzo proszę Pan 

Sekretarz.  

 

Sekretarz Powiatu Polickiego Mirosław Antoniewicz – Tak, ja też to tak traktuję, że to jest 

skarga i na Starostę i na Radę Powiatu, ale w przypadku skargi na Radę Powiatu, to tą skargę 

powinien rozpatrzeć Wojewoda. Przesłał nam oryginał skargi, widocznie uznał, że to nie jest 

skarga na Radę Powiatu. To już jest jego kompetencja, nie nasza. My musimy to rozpatrzeć 

w tej części, która nas dotyczy, czyli w części dotyczącej Starosty Polickiego.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Czy to wyjaśnienie Panią 

satysfakcjonuje? Czy ktoś jeszcze ma pytania, uwagi, wątpliwości? Przytoczę, żeby było 

wszystko jasne. Treść § 1. Uznaje się za bezzasadną skargę, która stanowi załącznik do 

uchwały, dotyczącą działalności Starosty Polickiego i jednocześnie podtrzymuje się 

stanowisko zawarte w uchwale Nr XLI/336/2018 Rady Powiatu w Policach z dnia 25 maja 

2018 r. w sprawie załatwienia skargi z dnia 3 kwietnia 2018 r. dotyczącej działalności 

Starosty Polickiego. Proszę Państwa, czy są uwagi, pytania, wątpliwości co do projektu tej 

uchwały? Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 3/XLIII/18), projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania są następujące: 
 

za - 14 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 1 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwała została podjęta przez Radę Powiatu w Policach.  

         

                          Uchwała Nr XLIII/348/2018 

                                                                                                       Załącznik nr 14 do protokołu 

 

Pkt 5b. Odpowiedź Rady Powiatu w Policach na pismo Organizacji Międzyzakładowej 

NSZZ „Solidarność” przy Starostwie Powiatowym w Policach z dnia 3 lipca 

2018 r. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Witam Zarząd 

Organizacji Związkowej obecny na sesji. W ślad za wystąpieniem Państwa, ze Związków 

Zawodowych na sesji w dniu 29 czerwca do Rady Powiatu wpłynęło pismo, które załącza 

treść tego wystąpienia. W piśmie jest konkluzja, że wymiana korespondencji, oraz spotkania 

nie przyniosły dotychczas oczekiwanych rezultatów i apel o podjęcie rozmów z Zarządem 

Powiatu, zobowiązanie Zarządu Powiatu do zaplanowania w przeszłorocznym budżecie 

podwyżek o kwotę, co najmniej wzrostu minimalnego wynagrodzenia za pracę, ogłoszoną 

w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej w drodze obwieszczenia i zapis był taki: 

„Bardzo prosimy o ustosunkowanie się do powyższego w terminie do 17 lipca 2018 r.” Ja 

Związki Zawodowe poinformowałem, że do 17 lipca to my się nie możemy jako Rada, bo 

pismo jest do Rady, czyli do nas wszystkich i nie możemy się ustosunkować, dlatego że sesja 

dopiero jest zaplanowana na sierpień, ale w związku z tym, że sesja dzisiaj jest dodatkowa, 

a Zarząd wyraził zgodę na to, żeby to rozpatrywać to 12 lipca odbyło się tutaj spotkanie 

Przewodniczących Klubów Radnych, Przewodniczących Komisji Rady, Radnego 

niezależnego, który nie jest w żadnym Klubie, Prezydium Rady, oraz Zarządu Powiatu, 

oczywiście według stosowanych obecności, bo nie wszyscy z Przewodniczących mogli być 

obecni. Odbyła się dyskusja, która doprowadziła do tego, że przygotowaliśmy odpowiedź 

Związkom Zawodowym, ton tej dyskusji był taki, że wszyscy wyrażamy głęboką troskę 

dotyczącą wynagrodzeń pracowników. Zdajemy sobie sprawę z tego, że w otoczeniu 

pojawiają się lepsze oferty finansowe dla wykwalifikowanych pracowników, że Starostwo 

Powiatowe, urzędy powiatu, jednostki organizacyjne nie mogą być pozbawione fachowców, a 

wynagrodzenie, nie musimy sobie tutaj tego udowadniać, stanowi istotny warunek tego, czy 

osoba podejmuje pracę, czy ją kontynuuje. To stanowisko nie może być głosowane w formie 

uchwały. Dlatego, że statut mówi, że Rada może w formie uchwał wyrażać opinie i zajmować 

stanowiska w sprawach związanych z realizacją kompetencji stanowiących i kontrolnych, 

a także innych sprawach dotyczących wspólnoty samorządowej Powiatu, te zaś prawnicy 

zaliczają do spraw indywidualnych, pomimo, że dotyczą grupy pracowników, ale nie dotyczą 

całej wspólnoty, dlatego nie jest to przygotowane w formie uchwały, informuję Państwa. Ta 

treść, która za moment zostanie odczytana była uzgadniana z Radnymi. Jeśli Radni mają, 

a pewnie będą mieli na ten temat zdania, to bardzo proszę o udział. Odczytam. Odczytał 

projekt odpowiedzi Rady Powiatu w Policach na pismo Organizacji Międzyzakładowej NSZZ 

„Solidarność” przy Starostwie Powiatowym w Policach z dnia 3 lipca 2018 r., stanowiące 

załącznik nr 15 do protokołu. Taka treść uzgodniona została przygotowana. Otwieram 

dyskusję w tej sprawie. Bardzo proszę. Radni, Zarząd. Proszę bardzo, rozmawiajmy. 

Słucham.  

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek – Jeśli nie ma dyskusji, ja rozumiem, co by znaczyło, że 

ta treść, przynajmniej tak się wydaje na tym etapie, jest akceptowalna, to ja bardzo bym 

chciał, w imieniu całego Zarządu i kierownictwa Urzędu podziękować Radnym za tą troskę, 

bo rzeczywiście sytuacja związana z wynagrodzeniem jest istotna i jest też wyzwaniem 

chwili, co z resztą we współpracy ze Związkami Zawodowymi wzajemnie artykułujemy 
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i rozmawiamy właściwie nieprzerwanie od paru miesięcy i podziękować za to, że 

rzeczywiście stwarza to możliwość dla nas, żeby tak pracować nad budżetem tego roku, żeby 

znaleźć tą możliwość pomimo trudności budżetowych, co tu dużo mówić, ażeby kolejną już 

w tej kadencji regulację płacową, wzglądem nie tylko pracowników urzędu powiatowego 

naszego, ale i urzędu pracy, jak również wszystkich administracyjnych pracowników 

placówek oświatowych i specjalnych, czyli łącznie około 500 osób, żeby planować 

wprowadzić. Bardzo dziękuję Państwu za to życzliwe podejście do sprawy.    

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Bardzo proszę, czy są 

jeszcze jakieś uwagi i wątpliwości? Bardzo proszę Pan Radny Antoni Michnowicz.  

 

Radny Powiatu Polickiego Antoni Michnowicz – Panie Przewodniczący, czy jest 

możliwość udzielenia głosu Pani Przewodniczącej NSZZ Solidarność, żebyśmy trochę 

posłuchali na ten temat.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Zawsze jest możliwość 

udzielenia głosu. Na poprzedniej sesji była taka prośba i to zostało zrealizowane. Statut 

dopuszcza taką możliwość, a ja nie odbierałem nikomu głosu. Jeśli jest taka prośba. 

Rozumiem, że to z Panem Radnym zostało ustalone tak?  

 

Radny Powiatu Polickiego Antoni Michnowicz – Nie, ja tylko mam takie zapytanie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Rozumiem, czy jeszcze 

Radni chcieliby w tej sprawie? Bardzo proszę Pan Radny Tomasz Tokarczyk.  

 

Radny Powiatu Polickiego Tomasz Tokarczyk – Mam pytanie do Zarządu Powiatu. Tutaj 

jest napisane w tym drafcie odpowiedzi, że szczegółowa koncepcja zostanie przedstawiona 

we wrześniu. Czy Zarząd ma jakieś warunki brzegowe, jakieś graniczne jakby warunki, 

w których będzie się poruszał w tych negocjacjach? Czyli generalnie pytam o to, jeśli chodzi 

o pieniądze, a o pieniądzach tutaj mówimy, czy Zarząd wie, na jakie ustępstwa może sobie 

tutaj pozwolić, bo wiadomo budżet nie jest z gumy, a też mam wrażenie, że Państwo tutaj po 

mojej prawej stronie nie do końca obecnie są zadowoleni z tego, co na chwilę obecną Zarząd 

Powiatu im proponuje. Dziękuję.  

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek – Odpowiadając na to pytanie, my nie proponowaliśmy 

nic, tak naprawdę. Punktem wyjścia dla nas była kwestia zapisów w wieloletniej prognozie 

finansowej i pewnym założeniu o dokonaniu kolejnej regulacji, bo przypomnę tylko dla 

wyjaśnienia. W 2017 r. została dokonana regulacja płacowa tej grupie 500 prawie 

pracowników o średnio 300 zł do pensji zasadniczej, co w różny sposób w różnych 

placówkach się odbywało, ponieważ założeniem było, ażeby ci najmniej zarabiający uzyskali 

największy efekt, więc najkrócej mówiąc od 150, nawet do 400 zł ta regulacja w 2017 r. 

nastąpiła. To kosztowało budżet Powiatu, mówiąc krótko, w sposób stały ponad 2 mln zł, 

więc my wychodząc w tym roku zakładaliśmy ażeby w planie finansowym projektowanym na 

rok 2019 zaplanować regulacje w wysokości 150 zł do etatu krótko mówiąc. Natomiast ta 

merytoryczna dyskusja, która się odbyła i ta potrzeba i wola Państwa Radnych powoduje, iż 

będziemy szukać rozwiązań tak, żeby we wrześniu przedstawić koncepcję wprowadzenia tej 

regulacji w IV kwartale tego roku. Oczywiście nie muszę mówić, że nie mamy na ten cel 

środków, zakładamy jedynie, że analiza dokładna budżetu pozwoli na takie rozstrzygnięcie. 

Jeśli będzie inaczej z pełną odpowiedzialnością będziemy musieli odpowiedzieć negatywnie. 

Natomiast tak jak z pisma wynika i też podzielamy ten jednak optymizm, że rozwiązanie 

w tym zakresie się znajdzie. Dlatego odpowiadając na, wprost co do wysokości, to raczej przy 
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takich założeniach, jest to dla nas punkt wyjścia Panie Radny, natomiast zobaczymy jak 

sytuacja się rozwinie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Jeszcze Państwo Radni 

w tej sprawie chcieliby zabrać głos? Teraz udzielam głosu Pani Grażynie Kogutowskiej-

Głodek Przewodniczącej Komisji Międzyzakładowej Organizacji Związkowej Niezależnego 

Samorządnego Związku Zawodowego Solidarność. Bardzo proszę Pani Przewodnicząca.  

 

Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej Organizacji Międzyzakładowej 

Niezależnego Związku Zawodowego Solidarność przy Starostwie Powiatowym 

w Policach Grażyna Kogutowska-Głodek – Witam Państwa ponownie. Zostałam 

wywołana, to nie było nic, że tak powiem uzgodnione, to co tutaj Pan Przewodniczący 

twierdził.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Przepraszam. 

 

Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej Organizacji Międzyzakładowej 

Niezależnego Związku Zawodowego Solidarność przy Starostwie Powiatowym 

w Policach Grażyna Kogutowska-Głodek – Dobrze.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Proszę bez takich 

„wycieczek” nic nie twierdziłem. Bardzo proszę.  

 

Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej Organizacji Międzyzakładowej 

Niezależnego Związku Zawodowego Solidarność przy Starostwie Powiatowym 

w Policach Grażyna Kogutowska-Głodek – Dobrze. Szanowni Państwo to jest ad hoc 

szykowane, bo nie zamierzaliśmy zabierać dzisiaj głosu na tej sesji, bo chcieliśmy posłuchać 

jak Państwo się odniosą do tego, że tak powiem, prosto nam w oczy i posłuchaliśmy. 

Odnosząc się do słów Pana Starosty, który podkreśla za każdym razem na sesji na tej, na 

poprzedniej o tych średnio 300 zł, to chciałabym powiedzieć, że te 300 zł pozwoliło jedynie 

nam utrzymać się w dalszym ciągu przy tych najniższych krajowych. Te dane, które Państwu 

przytoczyłam, to tylko parę pozycji było. U nas 50% załogi zarabia w takich przedziałach. 

Jeżeli Państwo się nad tym naprawdę nie pochylicie, jako Radni i nie przestaną być dla Was 

tylko, że tak powiem, ważne tematy oświatowe i drogowe, to doprowadzicie do takiej 

sytuacji, że pracownicy są już naprawdę zdesperowani i ja to wiem i pracownicy są gotowi na 

wiele. Szanowni Państwo, dziękujemy, że wyrażacie tą troskę i to zrozumienie, ale dla nas 

jest to w dalszym ciągu za mało. Troską nie nakarmimy naszych dzieci, nie poopłacają ludzie 

kredytów. Państwo Radni twierdzicie, że nie macie wpływu. Wbrew pozorom macie bardzo 

duży wpływ, bo to Wy również możecie wnioskować o zmiany do budżetu. Jest Komisja 

Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu, jest Komisja Rewizyjna, która może, nie wiem, w jakiś 

sposób sprawdzić jak plasują się wydatki w Powiecie i na co faktycznie te środki idą. My 

rozumiemy te wszystkie inne zadania, ale jeżeli ktoś nie zrozumie w końcu tego, że my 

również jesteśmy ludźmi, jak wszyscy inni, to nie będzie dobrze, bo pracownicy tego Urzędu 

i pracownicy Powiatowego Urzędu Pracy, mówię o tych dwóch jednostkach, bo chciałam 

zauważyć, że Zarząd mówi ciągle o 500 pracownikach, ja Państwu przedłożę te dokumenty, 

bo zmuszę pewne jednostki do przedłożenia wynagrodzeń odpowiednimi przepisami, bo nie 

chcą nam udostępnić swoich wynagrodzeń, nawet w dostępie do informacji publicznej 

i Państwu udowodnię jakie są wynagrodzenia w jednostkach, albo sami się Państwo nad tym 

pochylcie, są kontrole, które to wykazują a ciągle mówi się o 500 pracownikach. Tak jak 

poprzednio myśmy walczyli dla pracowników naszych i Powiatowego Urzędu Pracy. Dostali 

wszyscy pracownicy, chociaż oni o to nie zabiegali, ale dostała cała kadra administracyjna, 
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może wszyscy pracownicy administracji dostali dzięki naszym działaniom tylko, dzięki 

Starostwu i Powiatowemu Urzędowi Pracy, dostali wszyscy pracownicy administracji, 

chociaż nie byli źle wynagradzani. Nasi inspektorzy, którzy mają na rękę 2, przepraszam za 

emocje, nasi inspektorzy, którzy mają 2 tys. 100 zł na rękę ze stażowym po 20 latach pracy, 

naprawdę nijak się nie mają do Pań, które sprzątają w jednostkach, albo, nie mogę teraz 

mówić dokładnie, ale na przykład magazynier ma porównywalne pieniądze, nie wspomnę 

o innych, bo mówię, to Państwo powinniście się nad tym pochylić i sprawdzić to, że my nie 

rzucamy słów na wiatr. Proszę docenić nas, że nie jesteśmy ludźmi, którzy nie umieją dodać 

dwa do dwóch. Pracujemy w różnych wydziałach jest nas już, to co Pan Starosta na 

poprzedniej sesji, leciutko nas zbagatelizował, powiedział około 50 osób, wtedy było nas 65, 

w tej chwili jest nas już 72 osoby, więc zobaczcie, nawet to świadczy o tym jak jesteśmy 

zdesperowani już. Jesteśmy tak zdesperowani, że prawdopodobnie zostaną podjęte dużo 

mocniejsze działania, które uderzą w Państwa, uderzą w Pana Starostę, bo będą ludzie 

przychodzić na skargę do Pana Starosty na przykład za opieszałość pracowników, za zbyt 

dokładną pracę, za zwolnienia lekarskie, brak pracowników, za wszystko mogą przyjść do 

Pana Starosty. Jeżeli będziemy otrzymywać tak lakoniczne pisma w odpowiedzi. My znamy 

te pisma, proszę wiedzieć, że my znamy te odpowiedzi, bo my tak odpowiadamy, więc znamy 

treść, odpowiedź, żeby nie urazić piszącego i dać mu nadzieję, ale my nie chcemy żyć już 

nadziejami, bo czas nadziei minął i to, że Pan Starosta podkreśla, że dostaliśmy 300 zł, 

Państwo mówicie, że za tej kadencji, za tej kadencji, za tej kadencji. Przepraszam, Państwo 

nie jesteście jedną kadencję, jak tutaj jesteście wszyscy, więc to, że nie było to w poprzednich 

kadencjach podnoszone, to może jeszcze nie była tak tragiczna sytuacja w porównaniu do 

tego, co dzieje się na rynku zawodowym. Na rynku, w ogóle, co się dzieje z podwyżkami cen 

i pracownicy jakoś się godzili, ale Państwo jak tutaj jesteście, nie chcę mówić, ale Państwo 

jesteście w samorządzie masę lat, więc powinniście chyba trochę częściej się pochylać nad 

wynagrodzeniami pracowników i rok rocznie to powinno być zabezpieczone w budżecie, 

a  nie, że to jest niepopularne, nawet strzelam te 5% rocznie, które na przykład jest 

zabezpieczone dla niektórych grup zawodowych, to my nie domagamy się wiele, ale 

gdybyśmy przez te 10 lat mieli 3%, to podejrzewam, że tego problemu w tym momencie by 

nie było. Bo gdyby nam rosła przez te 10 lat nawet o 100 zł, tak jak rośnie najniższa krajowa, 

to byśmy byli o 1000 zł bogatsi, a nie o 300 zł albo 200 parę zł bogatsi. Tylko gdyby rok 

rocznie w budżecie Powiatu nawet te 100 zł na pracownika było zapewnione, wtedy, nie 

mówię teraz, wtedy, to nie byłoby tego problemu. A w tej chwili, tak jak tutaj Pan Radny 

powiedział, że widzi nasze niezadowolenie, bardzo dobrze widział nasze niezadowolenie, że 

my nie będziemy czekać na IV kwartał tego roku i że dostaniemy 100 zł, 150 zł. My po prostu 

tak jak powiedzieliśmy, chcemy po prostu tych 400 zł z wyrównaniem od lipca, wiemy, że są 

takie możliwości, że nie to jest ciężar nie do udźwignięcia dla budżetu. Wystarczy się na 

prawdę troszeczkę nad tym pochylić, odpowiednio te pieniądze poprzesuwać. I wiemy, że nie 

jest to wydatek, Szanowni Państwo, jeżeli zabezpieczamy środki 100 tys. euro dla grupy 32 

uczniów, nie mówię, że my zabezpieczamy te środki, proszę mnie zrozumieć, wysyłamy 32 

uczniów za 100 tys. euro na zagraniczne szkolenie 4 tygodniowe, nie wiem jak to jest, więc tu 

proszę mnie poprawić, albo sprostować, żeby to nie poszło nie tak i nasz wkład jest 80 tys. zł, 

nie wiem czy on będzie zwrócony, czy jest prefinansowany, ale musimy zabezpieczyć te 

środki, to czy dla 45 osób w Powiatowym Urzędzie Pracy, naprawdę 90 tys. zł to jest kwota 

nie do przeskoczenia dla bodajże 60 paro milionowego budżetu Powiatu? Nie wiem, nie znam 

tych kwot, bo nie jestem ekonomistą. Ja zostaję wywołana, ja zostaję po prostu zmuszona do 

tych wypowiedzi, nie to, że zmuszona, przepraszam źle mówię i mówię to, co mi się w danym 

momencie nasuwa. Jedyną moją ideą jest, że chcielibyśmy dostać te 400 zł od lipca i mieć 

zagwarantowane podwyżki co roku. Więcej Państwu nie powiem. Dziękuję uprzejmie i mam 

nadzieję, że to nie będzie tylko zrozumienie i jak to Państwo powiedzieliście troska 

i zrozumienie. Dziękuję.  
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Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję bardzo. Czy 

ktoś chciałby? To proszę.  

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek – Bo najgorszą chyba z możliwych rzeczą, rozmawiając 

ze związkami Zawodowymi byłoby, żeby dziś w miejscu publicznym polemizować, ja tylko 

się ograniczę do sprostowań przy wypowiedzi Pani Przewodniczącej. Mianowicie pierwsza 

kwestia dotycząca tego, że Państwo wywalczyliście te podwyżki, tak do końca nie jest, bo 

Państwo nigdy nie deklarowaliście, wręcz przeciwnie, tej części administracyjnej dotyczącej 

placówek, takie macie zdanie jak Pani dziś wyraziła, a to tak naprawdę jest 

komplementarność działania Zarządu. My nie możemy jednej grypy zawodowej doceniać 

bardziej, omijając drugą, a tam od kilkunastu lat nie było regulacji, więc to jest ta część. 

Druga część dotycząca, my nie możemy też dyskryminować. Ja rozumiem, że są różne 

zawody ktoś sprząta, ktoś zmienia pieluchy dzieciom niepełnosprawnym, ale dla nas są to 

tacy sami ludzie. Wręcz nawet oni, z perspektywy swoich poborów, bardziej czasami 

oczekują tej pomocy i wsparcia, dlatego nie chciałbym tu polemiki wprowadzać, natomiast 

nie mogę się z tym zgodzić. Na sam koniec właśnie powiem. Już więcej nie chcemy też w tej 

materii rozstrzygać. Jesteśmy Zarządem i odpowiadamy na dobre i na złe i szanując Pani 

negatywne oceny tej sytuacji, może jakieś pozytywne też by się znalazły, gdybyśmy 

spokojniej porozmawiali. Jesteśmy w pełni świadomi sytuacji naszych pracowników, bo na co 

dzień to właśnie oni wykonują szereg rozlicznych prac, to co między innymi dziś na sesji 

wprowadziła Pani Beata Chmielewska, to po części też praca tych pracowników tego urzędu, 

żeby te środki pozyskać. Dziś stawienie Zarządu w sytuacji takiej, w której to Zarządowi 

Powiatu jak gdyby sugeruje się brak troski, delikatnie powiem jest to nieuprawnione, 

natomiast rozumiem i zawsze to mówiliśmy, że stanowisko Związków Zawodowych 

wglądem roszczeń, względem pracowników zawsze będzie różne. To po prostu jest tak, że 

decyzję podjąć można w każdym momencie, tylko trzeba świadomym być tego, że jeśli 

w zeszłym roku o 2 mln zł podnieśliśmy koszty utrzymania urzędu, tego już się cofnąć nie da, 

to już jest na stałe, więc każda regulacja niosąca jednak za sobą koszty spowoduje, iż sytuacja 

finansowa Powiatu Polickiego będzie trudna, natomiast tak jak w piśmie było Państwa i we 

wspólnym stanowisku będziemy szukać rozwiązań tak, ażeby rzeczywiście iść w ślad za tymi 

postulatami, może nie Związków Zawodowych, ale tymi postulatami, że tych regulacji 

dokonywać trzeba. I na sam koniec jeszcze, to też sprostowanie, żeby też nie zrobić złego. 

Jeśli chodzi o te 100 tys. to oczywiście były pieniądze pozyskane z Comeniusa, z środków 

unijnych w 100% i dzięki temu dzieci mogły uczestniczyć w praktykach zawodowych za 

granicą. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Czy Państwo Radni? Pan 

Radny Edward Gałązka.  

 

Radny Powiatu Polickiego Edward Gałązka – Mam pytanie do Pani, czy te 400 zł 

podwyżki w lipcu Pani żąda, czy w następnych latach też po 400 zł? 

 

Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej Organizacji Międzyzakładowej 

Niezależnego Związku Zawodowego Solidarność przy Starostwie Powiatowym 

w Policach Grażyna Kogutowska-Głodek – Nie, dlatego teraz chcemy od lipca 400 zł, 

a w następnych latach, żeby to były regulacje na poziomie przynajmniej lekko wyższej, jak 

rośnie najniższa krajowa.  

 

Radny Powiatu Polickiego Edward Gałązka – Jeszcze pytanie jedno była podwyżka 150 zł 

do 400 zł w 2017 r. 
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Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej Organizacji Międzyzakładowej 

Niezależnego Związku Zawodowego Solidarność przy Starostwie Powiatowym 

w Policach Grażyna Kogutowska-Głodek – 300 zł średnio.  

 

Radny Powiatu Polickiego Edward Gałązka – A w poprzednich latach, jakie były ostatnie 

podwyżki?  

 

Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej Organizacji Międzyzakładowej 

Niezależnego Związku Zawodowego Solidarność przy Starostwie Powiatowym 

w Policach Grażyna Kogutowska-Głodek – W 2016 nie było, w 2015 też nie było, 

w urzędzie pracy było 10%, ale tam najniższa krajowa, więc jak dostali po 10% sławetne to 

dostali po 180 zł brutto, więc nie mówmy o procentach tylko o kwotach. Mogę na swoim 

przykładzie powiedzieć, że w poprzedniej kadencji dostałam bodajże 146 zł brutto.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Pan Sekretarz 

podpowiada 2009, 2010, 2014, 2017 tak? Tu jest zgoda, co do tego, że takie były. Urząd 

pracy jeszcze 2015, ale właśnie jak mówimy o Starostwie to 2009, 2010, 2014, 2017 

natomiast urząd pracy 2015 i 2017, to tak to wygląda, żeby była pełna wiedza dla Pana 

Radnego. Czy proszę Państwa ktoś jeszcze w tej sprawie? Jeśli nie, to żebym mógł podpisać 

to pismo, to musimy je przegłosować, bo to pismo było do Rady i była prośba o zajęcie przez 

Radę w tej sprawie stanowiska. Zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu odpowiedzi 

Rady Powiatu w Policach na pismo Organizacji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” przy 

Starostwie Powiatowym w Policach z dnia 3 lipca 2018 r. stanowiącym załącznik nr 15 do 

protokołu.  

 

Wyniki głosowania są następujące: 

 

za - 15 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 
 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

         

Odpowiedź Rady Powiatu w Policach na pismo Organizacji Międzyzakładowej NSZZ 

„Solidarność” przy Starostwie Powiatowym w Policach z dnia 3 lipca 2018 r. stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Pkt 6. Interpelacje i pytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Interpelacje i pytania 

Radnych. Chcę Państwu powiedzieć, że załączyłem do Państwa materiałów pismo Pana 

Wojewody Zachodniopomorskiego w kwestiach dotyczących wynagrodzeń 

przewodniczących zarządu, starostów, wójtów, burmistrzów, prezydentów jak również 

informuję, iż zakończyła się kontrola kompleksowa, ta co 4 lata, Starostwa Powiatowego 

i wyniki tej kontroli, protokół jest w BIP-ie? Jeszcze go nie ma.  

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek – 14 dni mamy, tam będziemy pewne kwestie 

wyjaśniać.  
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Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Bo to jest wystąpienie 

pokontrolne i do wystąpienia pokontrolnego Zarząd będzie się odnosił. 

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek – Tak, szczególnie Punt 1 i wiele innych, bo 11 łącznie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Ale informuję, żeby 

zainteresowani śledzili w internecie, w BIP-ie.   

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek – Tak, wszystko się znajdzie oczywiście w BIP-ie.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Procedura jeszcze nie 

jest zakończona, bo do mnie wpłynęło wystąpienie pokontrolne, ale Zarząd ma prawo się 

odnieść do wystąpienia pokontrolnego i będzie się odnosił, bo tam są pewne inne spojrzenia 

na sprawę Zarządu Powiatu.  

 

Pkt 7. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Czy są wnioski 

i oświadczenia Radnych? Bardzo Proszę Pani Radna Anna Rybakiewicz.  

 

Radna Powiatu Polickiego Anna Rybakiewicz – Ja mam tylko jeszcze do poprzedniego 

punktu prośbę do Zarządu, że jeżeli będziemy we wrześniu rozmawiać o kompleksowym 

rozwiązaniu problemu wynagrodzeń dla pracowników, czy moglibyśmy prosić razem z tym 

dokumentem o średnie i brzegowe kwoty wynagrodzeń w administracji we wszystkich 

naszych jednostkach? Żebyśmy mieli porównanie, żebyśmy wiedzieli o czym mówimy, bo 

pewnie Pani Przewodnicząca Grażyna Kogutowska-Głodek ma sporo racji, pewnie Pan 

Starosta ma też sporo racji, natomiast dobrze, żebyśmy mieli jakieś porównanie i mogli 

zobaczyć jak to wygląda. Średnie i brzegowe wysokości wynagrodzeń w placówkach i tutaj.  

 

Pkt 16. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Szanowni Państwo, 

przypominam, że najbliższa planowana sesja to jest 31 sierpień 2018 r. O godz. 10:45 

stwierdził, że porządek obrad XLIII sesji Rady Powiatu w Policach został wyczerpany. 

Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach, a następnie ogłosił 

zamknięcie sesji Rady Powiatu w Policach. 

 

 

Protokołowała                                            Przewodniczący Rady Powiatu w Policach 

 

Katarzyna Karpeta                                Cezary Arciszewski 

 

 

 


